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Protokól nr 40/04 
z XL Sesji Rady Gminy Raszyn 

w dniu 16 grudnia 2004 r.  
 

Ad. 1) 
Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum, przyjecie porzadku obrad. 
Przewodniczacy Rady gminy Raszyn otworzyl obrady, stwierdzil quorum i 
zaproponowal przyjecie porzadku obrad pytajac o uwagi do porzadku. 
Pan M. Chmielewski – proponuje dolozyc do porzadku obrad punkt 
„Sprawozdanie Wójta z realizacji uchwaly przyjetej w dniu 1 grudnia br. 
odnosnie przedszkola Pod Topola. 
Pan J. Hipsz – skladam wniosek,  wobec duzej liczby zarzutów powinno sie 
odeslac plan do projektanta, aby go poprawil zgodnie z oczekiwaniami 
mieszkanców i wnioskuje o zdjecie uchwal od pkt 5 do 115. 
Pan D. Ksiazek – poddal wnioski pod glosowanie. 
Wniosek p. Chmielewskiego zostal przyjety i wstawiony jako 4 punkt porzadku 
obrad glosami 8 za, 2 wstrzymujace sie. 
Wniosek p. Hipsza nie zostal przyjety glosami 3 za, 5 przeciw, 1 wstrzymujacy 
sie. 
Pan D. Ksiazek – poddaje pod glosowanie zaproponowany porzadek obrad z 
uwzglednieniem pkt 4 „Sprawozdanie Wójta z realizacji uchwaly przyjetej w 
dniu 1 grudnia br. odnosnie przedszkola Pod Topola” 
Porzadek obrad zostal przyjety jednoglosnie – 11 za. 
  
Ad. 2) 
Przyjecie protokolu z XXXVIII i XXXIX sesji.  
 
Pan J. Hipsz – prosze aby dolaczono do protokolu z XXXVIII Sesji Rady 
Gminy kopie ekspertyzy wraz z pismem Wójta, w którym napisano, ze 
ekspertyzy tej nie mozna kopiowac ani udostepniac do wykorzystania osobom 
trzecim. To jest dziwne, bo w Kurierze Raszynskim zostalo to udostepnione w 
kilku tysiacach egzemplarzy. 
Pan D. Ksiazek – dobrze zostanie to dolaczone.  
Protokól z XXXVIII Sesji poddany pod glosowanie zostal przyjety jednoglosnie 
– 11 za. 
Protokól z XXXIX Sesji poddany pod glosowanie zostal przyjety jednoglosnie  
– 11 za.  
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Ad. 3) 
Uchwala w sprawie sprostowania bledu pisarskiego w uchwale Rady Gminy 
Raszyn. 
Pan D. Ksiazek – wszyscy radni otrzymali uchwale wraz z uzasadnieniem. Czy 
sa pytania. 
Wobec braku pytan zaproponowal glosowanie. Uchwala poddana pod 
glosowanie zostala przyjeta jednoglosnie – 11 za. 
 
Ad. 4) 
Sprawozdanie Wójta z realizacji uchwaly XXXIX/659/04 w sprawie 
natychmiastowego otwarcia przedszkola Pod Topola.  
Pan I. Kwiecinski -  zgodnie z przyjeta uchwala zostaly wszczete procedury 
majace na celu wynajecie willi z ogrodem dla ok. 40 dzieci. Dokumenty zostana 
przekazane do komisji oswiaty, która wraz z komisja budzetu zadecyduje jakie 
srodki mozna wyasygnowac. Wówczas bedziemy mogli przystapic do dalszej 
procedury. Wobec budynku przedszkola podjeto procedure przed 
konserwatorem zabytków, azeby stwierdzil, czy to jest zabytek czy tez nie i 
dopiero wtedy bedziemy mogli podjac okreslone dzialania. To jest na szybko, 
jezeli chcecie panstwo wiecej informacji to zostana przedstawione w sprawach 
róznych. 
Pan J. Hipsz – kiedy te komisje sie zbiora. 
Pan T. Porecki – w styczniu, bo teraz jest nawal pracy, zbieraja sie komisje 
przed budzetem. 
Pan J. Hipsz – w uchwale bylo napisane, ze ma to byc rozwiazane w ciagu 2 
tygodni. 
Pan M. Chmielewski – w jakim terminie te dzieciaki znajda sie w tym budynku? 
Pan I. Kwiecinski – jak otrzymamy wszystkie pozwolenia to bedziemy to 
wykonywac. Przepisy K.P.A. okreslaja dokladne terminy. 
Pan J. Hipsz – czy ze strony gminy bylo wystapienie do Wojewody o uchylenie 
tej uchwaly? 
Pan I. Kwiecinski – tak,  bylo. 
Pani T. Her – mysle, ze komisja powinna w tak nadzwyczajnej sprawie zebrac 
sie natychmiast. 
Pan D. Kuc – wszyscy mamy swiadomosc, ze przedszkole jest bardzo wazne, 
ale proponuje zakonczyc dyskusje w tym temacie i przejscie do meritum 
sprawy. Bo sa mieszkancy i czekaja na rozpatrzenie uchwal planistycznych, na 
które zostali zaproszeni.  
Pan Wójt – pragne podkreslic, ze fakt zakwestionowania przez nas uchwaly nie 
spowalnia w zadnej mierze prac w tym temacie. 
Pan D. Ksiazek – to nie rada ma zabezpieczac srodki, tylko to wnioskuje wójt o 
srodki, Panie Zastepco i dopiero wtedy rada sie wypowiada. Nie ma takiej 
mozliwosci, ze rada bez narzedzia takiego jakim dysponuje wójt, 
rzeczoznawców i urzedników, moze o odpowiednia kwote wnioskowac.  
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Pan I. Kwiecinski – zgodnie z ustawa rada wyznacza kierunki dzialania wójta.  
 
Ad. 5) 
Uchwala w sprawie wezwania z dnia 01.11.2004 r. do usuniecia naruszenia 
interesu prawnego w Uchwale nr XXXVI/623/04 Rady Gminy Raszyn z 
dnia 21 pazdziernika 2004 r. w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego czesci wsi Sekocin Stary, Sekocin Nowy, 
Janki, Falenty, wsi Wypedy, Puchaly w dwóch etapach – Etap I (wies 
Wypedy) 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pan J. Hipsz – jezeli ktos zlozyl wniosek przed terminem i zostal za to ukarany, 
to uwazam, ze ze wzgledów spolecznych powolywanie sie na te przepisy jest 
niewlasciwe. 
Pan D. Ksiazek – nie zamyka to drogi na wniesienie skargi do sadu 
administracyjnego, bo ponownie bedzie mógl wezwac rade do usuniecia 
naruszenia jego interesu prawnego po opublikowaniu tej uchwaly. 
Wobec braku pytan zaproponowal glosowanie. Uchwala poddana pod 
glosowanie zostala przyjeta glosami – 9 za, 2 przeciw, 1 wstrzymujacy sie. 
 
 
Ad. 6) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
A.Kwiatkowski 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly.  
Pan A. Kwiatkowski – zarzucono mi, ze nie jestem wlascicielem. 
Pani A. Kozlowska – wg ewidencji gruntów jest p. wlascicielem dzialki 106 i 
107, natomiast 109 i 110 nie. Byc moze jest p. spadkobierca i jezeli udowodni 
Pan na etapie skargi ze jest Pan wlascicielem, to bedzie to brane pod uwage. 
Pan A. Kwiatkowski – ja udowodnie przed NSA, ze jestem wlascicielem. 
Pan D. Ksiazek – rozumiem, ze podtrzymuje Pan swój zarzut. 
Pan A. Kwiatkowski – tak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal glosowanie 
uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 4 przeciw. 
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Ad. 7) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez A. 
Kwiatkowski.  
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pan D. Ksiazek – jest to uchwala, która byla omawiana na poprzedniej sesji, czy 
p. Kwiatkowski chce cos dodac. 
Pan A. Kwiatkowski – nie. 
Pan D. Ksiazek – czy podtrzymuje Pan zarzut. 
Pan A. Kwiatkowski – tak. 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal glosowanie 
uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami  10 za,                      
2 wstrzymujace sie. 
Ad. 8) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez L. i 
E. Laskowscy. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pan D. Ksiazek – czy panstwo podtrzymujecie swój zarzut. 
P.Laskowski – tak. 
 
 Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal glosowanie 
uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 6 za, 2 przeciw, 3 
wstrzymujace sie. 
 
Ad. 9) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez  L. i 
E. Laskowscy . 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pan D. Ksiazek zapytal, czy p. Laskowscy podtrzymuja zarzut. 
Zarzut przez p. Laskowskich podtrzymany. 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal glosowanie 
uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 
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9 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujace sie. 
Ad. 10) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
Z.H.Portas. 
Pani A. Kozlowska – na poprzedniej sesji bylo przyjete takie rozwiazanie, aby 
pozostawiono jako poszerzenie sciecia naroznika. Panstwo wniesli jako korekte 
poszerzenie drugiej strony. To poprzednie rozwiazanie bylo lagodniejsze w 
stosunku do tego teraz. 
Pani Portas – absolutnie nie zgadzamy sie na takie poszerzenie. to wiaze sie z 
przebudowa linii energetycznej, sa tam szamba i inne urzadzenia. Na ta ulice 
dalismy juz 4 m. Tu mieszkaja trzy rodziny. To rozwiazanie jest krzywdzace dla 
nas. Ten budynek, który jest stary, moze ulec zniszczeniu. 
Pan D. Ksiazek – czy mozna przesunac i zrobic ulice do 10m szeroka. 
Pani A. Kozlowska – w projekcie, który byl robiony ze wzgledu na kategorie, 
ulica ta powinna miec 12 m. ale ze wzgledu na szczególne uwarunkowania 
dopuszcza sie mniejsza szerokosc, zgodnie z przepisami. Ta wersja 
przedstawiona dzis jest zgodna z ustaleniami radnych przyjetymi na poprzedniej 
sesji.  
Pani Portas – dlaczego mamy dzielic nasza wlasnosc, ja sie na to nie zgadzam. 
Ja dalam 4 m na droge, dlaczego sasiad nie moze dac równiez 4 m.  Dlaczego po 
drugiej stronie jest mur betonowy, który zostal powiekszony o dalszy odcinek, 
pomimo, ze tam sie mówi od lat, ze jest ciezko przejechac. W tym roku dalej sie 
pobudowal. 
Pan D. Ksiazek – ta propozycja jest inna, bo obejmuje tez i druga strone. 
Pan D. Kuc – panstwo sa strona najbardziej pokrzywdzona. W tym miejscu jest 
bardzo niebezpiecznie. Plany maja taka role, ze powinny takie miejsca 
regulowac. Realizacja takiego planu powoduje koszty, panstwo otrzymuja 
odszkodowanie za pomniejszenie jakosci zycia. Jezeli tylko i wylacznie 
krzywdzeni sa panstwo tym planem to moim zdaniem gmina realizujac takie 
plany powinna zabezpieczyc prawo do wlasnosci i prawo do normalnego 
funkcjonowania. Ale jakie sa konsekwencje tego planu. 
Pani A. Kozlowska – jezeli przyjmiemy rozwiazanie poszerzajace po obu 
stronach, trzeba bedzie ten plan jeszcze raz wylozyc, bo sasiad bedzie mógl na 
takich samych warunkach protestowac. Odnosnie odszkodowanie, poszerzenie 
tej drogi bedzie zobowiazywalo gmina do korekty linii rozgraniczajacej, 
usuniecia wszelkich naniesien w postaci wszystkich przylaczy, przelozenie 
kolizji, za to inwestor ponosi koszty. Rzeczoznawca oceni jakie beda utracone 
korzysci z tytulu zabrania dzialki na droge i jaka cena bedzie gruntu, to takie 
bedzie odszkodowanie. 
Pan D. Kuc – czyli panstwo maja prawo do roszczen. 
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Pan J. Hipsz – trzeba sie przejsc na miejsce i zobaczyc jak to wyglada. Nie ma 
co odcinac po kawalu, trzeba panstwu zaplacic odszkodowanie za dzialke, za 
dom, aby mogli sobie kupic dzialke i odpowiedni dom postawic. Ja jestem za 
tym, zeby te drogi prostowac, ale trzeba tym ludziom zapewnic takie warunki, 
zeby nie byly gorsze od tych, jakie mieli do tej pory.  
Pan Z. Molak – zgadzam sie z tym co mówi p. Hipsz, bo dzisiaj mozna cos 
uchwalic, a potem p. Portasowie beda sie ubiegac o odszkodowanie, tylko nie 
wiem, czy sie doczekaja, bo wiemy jakie sa pózniej procedury. Moim zdaniem 
bym wnioskowal, aby to zostawic tak jak jest do tej pory, bo p.Portasowie beda 
skrzywdzeni. Ta dzialke nabyl prawnie dziadek p. Portasa. Teraz wnuczek ten 
dom rozbudowal, tez zgodnie z prawem. A w tej chwili, gdyby sie puscilo ta 
droge jak jest zgodnie z projektem planu, to ta dzialka bylaby krytyczna. 
Pani T. Her – p.Portasowie sa strona pokrzywdzona i mysle, ze podjecie dzisiaj 
decyzji w tej sprawie jest niemozliwe, bo panstwo juz oddali 4 m na ta droge 
oraz ze zachodza skutki prawne i finansowe. Czy przeprojektowanie i 
przesuniecie w strone sasiada jest mozliwe, nalezaloby zobaczyc i powtórzyc 
cala procedure planu. Dopiero przeanalizowanie calosci sprawy pozwoli podjac 
decyzje. Dzisiaj decyzja bylaby krzywdzaca dla p.Portasów. Natomiast decyzja 
po przeanalizowaniu wszelkich mozliwosci bedzie decyzja swiadoma. 
Pan D. Kuc – to nie mozna tak mówic, Pani Tereso, ze krzywdzace, do jakiego 
terminu bedziemy podobne sytuacje odkladac. Mysle, ze honorujemy 
niebezpieczna sytuacje na drodze. Jestem za tym, aby czyscic sprawy waskich 
dróg, ale pod warunkiem, ze my jako radni zabezpieczymy panstwu 
odszkodowanie, ze ja bedac przewodniczacym komisji budzetu bede robil 
wszystko, zeby panstwo nie zostali pokrzywdzeni. Tam moga zginac ludzie, tak 
duzo jezdzi samochodów, ze piesi uciekaja przed samochodami, nalezy wiec 
wybudowac tam chodnik.  
Pani T. Her – chce powiedziec, ze panstwo dali juz 4 m i zada sie od nich 
kolejnych. Natomiast po drugiej stronie ulicy nalezaloby zastosowac ta sama 
procedure. Jesli tamci panstwo daliby 4 m to juz ta droga bylaby 8 m., ale tak 
nie jest. Wiec jak dzialamy, to dzialajmy sprawiedliwie w obie strony. Gdyby 
panstwo byli swiadomi ile gmina jest im w stanie dac, to moze i powiedzieliby 
dobrze, zagadzamy sie.  
Pan M. Chmielewski – czy ktos z panstwem rozmawial w sprawach 
finansowych. 
Pani Portas – nie bylo takich rozmów. 
Pani G. Zaboklicka – ja tez bylabym za tym, aby rozmawiac z panstwem o 
odszkodowaniu. 
Pani A. Kozlowska – nikt nie jest w stanie ustalic tej kwestii w tej chwili. Z 
wnioskiem o odszkodowanie wystepuje wlasciciel. Przedstawia dokumenty i 
okresla utracone korzysci. Takie sa przepisy. My na etapie tego planu owszem 
mozemy zrobic taka ekspertyze, ale musimy miec srodki w budzecie i jezeli na 
taki przypadek to i na inny. Niewatpliwie utracone korzysci beda bo bedzie 
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zabudowa blizej ulicy, bedzie ograniczone uzytkowanie dzialki przed 
budynkiem. 
Pan D. Ksiazek – ta przedstawiona wersja rozumiem, ze plan bedzie musial byc 
jeszcze raz wylozony.  
Pani Portas – najlepiej zostawic to w takim stanie jaki jest, jedynie tam gdzie 
sasiedzi maja taki „zab”, wystarczyloby go delikatnie skasowac. Byloby wtedy 
lagodne przejscie. 
Pan D. Ksiazek – czy jest taka mozliwosc. 
Pani A. Kozlowska – poszerzenie po drugiej stronie laczy sie z korekta linii 
rozgraniczajaca drogi na dzialce 572 i 571, bo nie mozna tego zrobic jako ostry 
kat. 
Projektant – jest mozliwosc wylagodzenia tej linii po stronie zachodniej 
natomiast korzystalbym z tego prawa, które pozwala na lokalne przewezenie. 
Nie ma tam mowy o przewezeniu do 10 m. 
Pan D. Ksiazek – tylko trzeba bedzie w czesci wylozyc ten plan. 
Projektant – panstwo moga w tej sytuacji wystapic o odszkodowanie i takie 
odszkodowanie sie uzyskuje. To bedzie niewielkie uciecie dzialki. Nalezy 
pamietac, ze ta linia przerywana to jest tzw. linia rozgraniczajaca. Ona nie 
precyzuje, ze jezdnia bedzie pózniej 7 czy 6,5 m po osi, która jest narysowana. 
Pan D. Kuc – te linie rozgraniczajace powoduja, ze mieszkancy zle odczytuja 
nasze zamiary. Mysla, ze te linie rozgraniczajace to granica asfaltu.               
Mozemy zrobic taka innowacje, zeby tez rysowac linie proponowanej drogi.                       
Proponuje, aby zrobic nowy projekt tego przewezenia. 
Pani A. Kozlowska – w projekcie planu podaje sie tylko parametry drogi. Nie 
rysuje sie ani jezdni ani chodnika. Wynika to z rozwiazan przyjetych na 
pozostalym odcinku. Zwykle jest tak, ze tam gdzie jest prowadzony gaz, nie 
powinien byc asfalt a chodnik.  
Czyli przy chodniku jednostronnym jezdnia przesuwa sie wtedy 
nieproporcjonalnie.   
Pan D. Ksiazek – proponuje, abyscie sie panstwo jeszcze raz pochylili nad tym 
projektem, przeprojektowali to i jeszcze raz wylozyli. Beda protesty z drugiej 
strony, ale zeby ulice po zachodniej stronie poszerzyc o tyle ile jest mozliwe, po 
stronie p.Portasów zrobic tak, zeby jak najmniej zabierac dzialki i proponuje, 
zey dzisiaj nie rozpatrywac tej sprawy. Panstwo jako projektanci zaproponuja 
minimalnej szerokosci sciecie. Bylbym za tym, zeby spotkac sie z mieszkancami 
i im to przedstawic. Stawiam wniosek formalny, aby tej uchwaly nie glosowac, 
przelozyc na inna sesje. 
Pani A. Kozlowska – oczekuje, ze Pan Przewodniczacy zorganizuje takie 
spotkanie. 
Pan D. Ksiazek – jak bedzie przygotowany projekt z nowym rozwiazaniem, to 
takie spotkanie zostanie zorganizowane. 
Pani A. Kozlowska – ja bym prosila, zeby uzgodnic, bo to bedzie juz trzecia 
sesja na której bedzie ta uchwala omawiana. 
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Pan T. Szwed – Panie Przewodniczacy uchwale trzeba w koncu kiedys 
przeglosowac, bo to jest zasadnicza sprawa.  
Pani T. Her – chcialabym zasugerowac, aby po raz ostatni byla ta uchwala 
przelozona na nastepna sesje, przyjecie jej poprzedzone powinno byc roboczym 
spotkaniem, zebysmy mieli czyste, jasne stanowisko i gotowe do 
przeglosowania. 
Pan D. Ksiazek – to trzeba glosowac. 
Pani A. Kozlowska – jezeli teraz przeglosujemy uchwale z okreslona wersja to 
nie ma sensu spotykac sie i przeprojekowywac. 
Pan D. Ksiazek – kto jest za przesunieciem tej uchwaly na nastepna sesje i 
przygotowanie kolejnej propozycji zmieniajacej porzebieg w ten sposób, ze 
minimalizuje poszerzenia czesci wschodniej ul.Godebskiego z przesunieciem na 
strone zachodnia i zorganizowanie spotkania mieszkanców z projektantami i 
komisja planowania. 
Wniosek poddany pod glosowanie zostal przyjety jednoglosnie – 11 za.  
Uchwala zdjeta po dyskusji i przeniesiona na inna sesje. 
Ad. 11) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez B. 
Prus. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pan B. Prus – czy jest mozliwe wykonanie sciecia 2x2m. 
Pani A. Kozlowska – przepisy mówia o scieciu 5x5 przy tej kategorii dróg. 
Rozwiazania wynikaja z projektu technicznego na etapie planu, który 
narysowany jest w skali 1: 2000. My nie jestesmy w stanie narysowac i okreslac 
parametrów z taka dokladnoscia.   
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za,  
3 wstrzymujace sie. 
 
Ad. 12) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego  
przez U.Stefanska. 
Pan D. Ksiazek – prosze p. Kierownik o przedstawienie sprawy i pewnych 
ustalen, które zapadly na spotkaniu, gdyz uchwala ta i nastepne az do poz.20 z 
listy przeniesione zostaly z ostatniej sesji.  
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Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Plac manewrowy musialby odbyc sie kosztem dwóch dzialek nr 287 
p.Jaworskiej  i 271 p.Kucinskich. Takie rozwiazanie skutkowaloby nadmiernym 
ograniczeniem prawa wlasnosci na tych dzialkach i powodowaloby naruszenie 
prawa wlasnosci. Panstwo musicie tu podjac decyzje, czy utrzymujemy to 
rozwiazanie czyli lacznik ul.Projektowanej z ul.Rózana, czy robimy plac 
manewroy 20mx20m. 
Tuz po spotkaniu p.Jaworska byla w urzedzie i skladala oswiadczenie, ze 
absolutnie nie wyraza zgody na zawrotke. Takie rozwiazanie z zawrotka 
musialoby byc jeszcze raz wylozone. Nalezy sie spodziewac, ze zarzut bylby 
zlozony przez wlascicieli tych dwóch dzialek z których mialaby byc zrobiona ta 
zawrotka. P.Kucinscy zlozyli pismo z protestem wobec takiego rozwiazania. 
Rozwiazaniem nie naruszajacym w drastyczny sposób prawa wlasnosci to bylo 
na wylozeniu. Natomiast przyjecie zawrotki moze spotkac sie z przyjeciem 
skargi przez WSA z powodu nierównego traktowania. 
Pan D. Ksiazek – mialo byc wystapienie do Zarzadu Dróg, czy zawrotka bylaby 
zaakceptowana.  
Pani A. Kozlowska – tak, bylaby zaakceptowana. 
Pan St. Mackowiak – nie dowiedzialem sie, czy podtrzymanie status quo tej 
drogi zostanie zaakceptowane. Panstwo chcecie nas uszczesliwic na sile. 
Pani A. Kozlowska – innego rozwiazania nie bierzemy pod uwage, jak to co 
bylo przedstawione na spotkaniu. 
Pan St. Mackowiak – my prosimy o to, abyscie panstwo porozmawiali z 
Zarzadem Dróg, a wy nie chcecie tego zrobic. My nie chcemy zeby nam 
cokolwiek zmieniano. Ale wy nie rozumiem dlaczego nie chcecie tego zrobic.  
Pan Bogusz – zostalo zlozone pismo wlascicieli tych dzialek, przez które 
mialaby przechodzic ta droga. A my nie jestesmy zainteresowani ta droga. 
Mieszkanka – mieszkancy konca ul. Projektowanej i tak beda pokrzywdzeni. 
Jaka decyzje wyda WSA nie wiadomo. 
Pani A. Kozlowska – plany sporzadza sie po to, aby poprawic to co jest zle. 
Projektant nie moze podpisac sie pod rozwiazanie, które jest niezgodne z 
prawem, bledne. Mozemy wylaczyc czesc Raszyna, nie uchwalac planu, 
zostawic tak jak jest. 
Pan D. Kuc – na ostatniej sesji dalismy panstwu do przemyslen dwie 
mozliwosci, albo zawrotka, albo przebicie do drugiej ulicy. Ja jestem przerazony 
brakiem wyobrazni panstwo, bo mozna sobie wyobrazic: jest awaria wodociagu, 
wjezdza ciezki sprzet a na koncu panstwa ulicy jakas starsza kobieta ma zawal. 
Sekundy beda decydowaly, czy ta osoba przezyje, czy tez nie. To panstwa jest 
sprawa. My mozemy tego planu nie uchwalac. Nie jest rozsadne nie 
znajdowanie wyjscia z takiej sytuacji.  
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Pan A. Zareba – my w tej chwili uchwalamy plan a nie zakres inwestycji. Jezeli 
ten plan pozostanie taki jaki jest to na tych pasach gruntu gdzie ma powstac 
lacznik, powstanie zabudowa. To jest pewna rezerwa w planie. 
Pan Mackowiak – my mamy wyobraznie, mieszkamy tu od kilkudziesieciu lat i 
swiadomie tego chcemy. Pan powiedzial, ze daliscie nam panstwo wybór, to nie 
ta, to my decydujemy o tym co my chcemy. Jest trzecia mozliwosc, 
pozostawienie tak jak jest. Czy panstwo uzgadnialiscie z Zarzadem Dróg to 
status quo drogi? 
Pani A. Kozlowska – pozostawienie tego tak jak jest w ogóle nie wchodzi w gre, 
my tego nie pokazywalismy jako rozwiazanie projektowe do uzgodnien.  
Pan Kucinski – ja mieszkam na koncu ulicy, uwazam, ze nalezy rozwiazac te 
sprawe raz a dobrze, a nie za 5 lat komus sie znowu cos odwidzi.  
Pan D. Ksiazek – rola radnego to sluchac mieszkanców, ale tez podejmowac 
decyzje w oparciu o prawo. My nie jestesmy przeciwko panstwu. Jezeli w takiej 
wersji jak jest nie moze byc, to dlatego sa dwie wersje propozycji.  
Mieszkanka – jako konkluzja tego spotkania bylo to, ze jezeli zgodne z prawem 
jest zbudowanie nawrotki to taka zostanie wykonana. My nie chcemy, aby 
ul.Projektowana stala sie ulica przelotowa, dlatego nie chcemy przebicia  
Pan D. Ksiazek – potwierdzam to, ale tez byla mowa, na temat dwóch dzialek, 
kosztem których mialaby byc ta zawrotka. Wtedy byla zgoda wlascicieli na to, 
teraz nie ma. Byla dyskusja na spotkaniu, ze zawrotka tak, ale za zgoda 
wlascicieli tych dwóch dzialek. 
Pan Mackowiak – w momencie gdy w planie bedzie to potrzebne to urzad 
bedzie mógl to kiedys przeprowadzic. Bo jezeli chodzi o realizacje, to ja mysle, 
ze to nie bedzie zrealizowane, ale my chcemy, zeby w planie tego nie bylo, aby 
nie bylo  mozliwosci.  
Pan D. Kuc – Pan mówi, ze Pan reprezentuje mieszkanców, a pana nie dotyczy 
to przebicie, Pan sie zgadza na przebicie, na zawrotke, ale przeciez Pan nie 
reprezentuje tych osób, których kosztem bedzie zrobiona zawrotka. Prosze nie 
uzywac takich kategorycznych form, bo ludzie róznia sie w opiniach w 
zaleznosci od swojego interesu. 
Pan Mackowiak – gdyby Pan dotarl do pisma, to by wiedzial, ze ja reprezentuje 
prawie wszystkich mieszkanców. 
Pan A. Zareba – Pan ma pismo mieszkanców protestujacych wobec przebicia. 
Ale prosze tez sporzadzic pismo z podpisami mieszkanców, ze zgadzaja sie na 
nawrotke, lacznie z podpisami tych mieszkanców, kosztem których bedzie ta 
zawrotka zrobiona. 
Pan Mackowiak – w tym pismie my prosimy o zachowanie tej ulicy tak jak jest. 
Nie chcemy, zeby tam cos robiono. To panstwo jestescie dla nas. Prosimy was 
zebyscie nas reprezentowali a nie wymyslali dla nas co jest najlepsze wg was. 
My prosimy aby ta uchwala byla reprezentacja naszej woli, tej woli, która jest 
przedstawiona na pismie. 
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Pan J. Gromek – my reprezentujemy mieszkanców, ale nie mozna decyzji 
podejmowac niezgodnie z prawem, bo nie bedzie plan przyjety w calosci.  
Pan J. Hipsz – ja jestem za wola mieszkanców, bo w demokracji wiekszosc 
rzadzi. W naszej gminie jest wiele ulic slepych i nic sie z nimi nie robi, dlatego 
tu tez powinno sie pozostawic ta ulice slepa. 
Pani T. Her – reprezentujemy wole mieszkanców, skoro mieszkancy chca tak 
jak jest, to tak pozostawmy. 
Pani G. Zaboklicka – ja tez uwazam, ze najlepiej pozostawic tak jak jest. 
Pan Projektant – najlepiej polaczyc te trzy ulice ulicka pieszojezdna. 
Mieszkanka – jezeli jest to najlepsze rozwiazania, to jak gmina zapewni 
bezpieczenstwo na tych ulicach po zmianie. Teraz jest tam bezpiecznie, nie ma 
kradziezy. 
Pan Zareba – w zwiazku z tym, ze radni z tego terenu sa za pozostawieniem tego 
tak jak jest, ja wnioskuje o wylaczenie tego obszaru z planu. 
Pan M. Chmielewski – to co Pan zaproponowal powinno byc sporzadzone w 
formie planu, teraz to albo musimy przyjac albo odrzucic. 
Pan A. Zareba – mozemy to przelozyc do powtórnego omówienia. Niektórzy 
radni chca zbic kapital polityczny, bedac za mieszkancami a bojac sie zglosic 
taki wniosek. 
Pan D. Ksiazek – mysle, ze radni powinni dac wyraz swojemu zdaniu w 
glosowaniu. Poddam pod glosowanie wszystkie uchwaly dot. tej sprawy w 
kolejnosci porzadku obrad.   
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 
7 za, 5 przeciw, 1 wstrzymujacy sie. 
Ad. 13) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
W.M. Mackowiak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 
8 za, 4 przeciw, 1 wstrzymujacy sie. 
 
Pan Mackowiak – prosze panstwa przed chwila przeglosowaliscie panstwo 
uchwale, która daje mozliwosc przebicia tej ulicy. To co przed chwila 
mówiliscie, to byla czysta demagogia i to co teraz zrobiliscie na oczach 
wszystkich mieszkanców, z pelna swiadomoscia, przy patrzeniu w oczy i 
mówieniu, ze jestescie dla nas, a przeciwko nam glosowaliscie. Mam pytanie do 
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Pana Przewodniczacego. To co Pan powiedzial, ze bedziecie robic wszystko, 
zeby pomóc nam i to co zrobiliscie przed chwila to jest absolutnie 
niezrozumienie,  pewnego rodzaju zaklamanie. Prosze powiedziec ludziom, ze 
lekcewazycie ich zdanie, ze uwazacie sie za grupe ludzi, która bedzie nam 
uchwalac prawo, takie do którego mamy sie przystosowac bez wzgledu na nasze 
zdanie. 
Pan D. Ksiazek – nie boje sie, wiem, ze to jest trudna decyzja. Jestem radnym z 
tego okregu i wlasciwie powinienem glosowac przeciw uchwalom. Natomiast w 
glebi serca jestem przekonany, ze dzisiaj panstwo macie racje, ale za 5-10 lat, 
beda nam wdzieczni. Na poparcie moich slów chce powiedziec jedna rzecz, nie 
przyjelismy dzisiaj uchwaly o poszerzeniu ul.Godebskiego, bo sa takie 
problemy, ze trzeba to porzadnie zrobic. Moze stracilem jako radny, jako 
potencjalny kandydat w przyszlych wyborach, ale nie boje sie, bo czuje, ze to 
bedzie z korzyscia dla przyszlych pokolen.  
Ad. 14) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez K. 
Górniak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 
8 za, 5 przeciw. 
Ad. 15) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez M. 
Górniak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 
8 za, 4 przeciw. 
Ad. 16) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez P. 
Górniak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw. 
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Ad. 17) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez W. 
Jaworska. 
Pani W. Jaworska – mieszkam na tej ulicy 47 lat. Nie wiem dlaczego cos 
takiego sie tworzy, jak do tej pory wszystkim pasowalo to co jest. Chcialabym 
miec cisze, spokój. Podtrzymuje swój zarzut. 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw. 
 
 
Ad. 18) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez S. 
Podsiadly. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 
 8 za, 4 przeciw. 
 
Ad.19) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez A. 
Dubielak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 
8 za, 4 przeciw. 
 
Ad. 20) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
A.Dubielak.  
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
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Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw. 
 
Ad. 21) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
M.Jakubiak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw. 
 
Ad. 22) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
J.Jarosz. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
M.Godlewska. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez  
G. Majak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw. 
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Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
B.Poletylo. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
St.Podsiadly. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pan D. Ksiazek – to jest ta sama sprawa, tylko zbiorowy zarzut, czy panstwo 
obecni z listy od nr 21 do 61 chca cos dodac. Proponuje, aby teraz kolejno 
glosowac uchwaly wg porzadku obrad z listy od nr 21 do 61. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwal w kolejnosci j.w. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
p.St.Kusmierz. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez St. 
Kucinski 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
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Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
W.Jaworska 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez M. 
Godlewska. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
J.Jarosz. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
L.Lesnikowski.  
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw 
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Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
St.Kaczmarski.  
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
G.Majak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
St.Mackowiak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
B.Poletylo. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw 
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Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
A.Dubielak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za,  1 
wstrzymujacy sie, 4 przeciw 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
Z.Majer. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
St.Struzewski. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
F.Mizerski. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
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Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
Z.Golawski. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
E.Zajac. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
W.Kiernikowski. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
A.Kaminska. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
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Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
H.Fraczak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
K.Lesiak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
K.Wagrodzka. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
A.Pest. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
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Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
Z.Wagrodzki. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
A.Wozniak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
D.B.Siedelnik. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
B.Jedrzejewski. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
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Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
C.Kustosz. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
M.Modzelewska. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
L.Modzelewski. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
M.Górniak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
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Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
K.Górniak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 5 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
P.Górniak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 5 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
T.Osinski. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 5 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
A.Fraczak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 5 przeciw. 
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Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
L.Fiszlak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 5 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
U.Stefanska. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 5 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
J.Stefanski. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 5 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
R.M.Cetin. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 5 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
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we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
M.Cetin. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 5 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
M.Mackowiak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 5 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
A.Szelag. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pan D. Ksiazek – to jest zarzut podpisany przez 10 osób, wg listy od nr 62do 
71. Czy ktos z wnoszacych zarzut chcialby cos powiedziec. 
Pani A.Wroniewicz -  ja sie nie zgadzam dac na ulice ta dzialke, na 
przedluzenie ul.Projektowanej.  
Pan D. Ksiazek – czy ktos jeszcze z wnoszacych zarzut, czy radnych chcialby 
zabrac glos. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwal wg kolejnosci na liscie od nr 62 do 71.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw, 
1 wstrzymujacy sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
A.Wroniewicz. 
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Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
E.Kowarzyk. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
A.Pylda. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
Z.Bogusz. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 4 przeciw, 
1 wstrzymujacy sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
W.C.Jansen. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
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Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
T.Soltysiak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
G.Wrutniak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
E.Kucinski.  
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 9 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
W.Jaworska. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za. 4 przeciw. 
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Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
S.Latoszek. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pani Latoszek – ja prosilam o zmiane na mieszkaniowe. Chodzi glównie o ulice 
naniesiona na nasza dzialke, która nie laczy sie z innymi.  
Pani A. Kozlowska – teraz rozpatrywany jest zarzut, który wniósl Pan Latoszek 
8 wrzesnia. Nie podano tam numerów dzialek. Wg wiedzy, jaka mozna bylo 
wysnuc z pisma sprawa dotyczy polaczenia ulic. W tej sprawie pismo 
p.Latoszek otrzymal.  
Pani Latoszek – ja dostarczylam pisma ponownie i one wyczerpuja sprawe. 
Pani A. Kozlowska – takie sa przepisy, ze musimy odnosic sie tylko do pism, 
które wplynely w ciagu 14 dni po wylozeniu. 
Pan D. Ksiazek – chodzi o druga dzialke, tak? 
Pani Latoszek – tj. dzialka 104. Na tej dzialece jest zrobiona ta ulica. Dla kogo? 
Ja moge sobie zrobic droge lokalna. Ja nie chce tej ulicy, ona niczemu nie sluzy. 
Pani A. Kozlowska – my musimy zaprojektowac uklad komunikacyjny na 
calym obszarze. Przy parcelacjach powstana dzialki i drogi maj paramety 6 i 4 
m. to przy produkcyjno-uslugowym przeznaczeniu jest niedopuszczalne. Ten 
zarzut z wrzesnia trzeba rozpatrzyc, bo nie podane sa zadne numery dzialek. 
Pan D. Ksiazek – nalezaloby uwzglednic polaczenie do ul.Emaliowej, to byloby 
korzystniejsze. 
Pan J. Hipsz – Pani mów, ze chcialaby aby ta dzialka miala przeznaczenie 
uslugowo-mieszkaniowe. Natomiast Wójt twierdzi, ze takie przeznaczenie jak w 
planie to jest na zyczenie mieszkanców. To jak to jest? 
Pani A. Kozlowska – w tym zarzucie nie ma ani slowa o zmianie przeznaczenia 
z terenu uslugowo-produkcyjnego na mieszkaniowy. to jezeli Pani zlozyla, to 
bedzie jako wniosek do nowej, skorygowanej wersji planu i nie podlega teraz 
rozpatrzeniu. Jesli chodzi o pólnocna czesc Raszyna byly te tereny juz w 
Studium wyznaczone pod produkcyjno-uslugowe. Taka funkcja jest 
preferowana w sasiednich gminach. My uwzglednilismy w zarzutach te tereny 
uslugowo-produkcyjne, polozone najblizej zabudowy mieszkaniowej jako 
mieszkaniowo-uslugowe. 
Pan D. Ksiazek – zwracam sie do projektanta i Pani Kierownik o wprowadzenie 
zmian, chodzi o przeprojektowanie, przedluzenie do ul.Emaliowej, a lacznik, nie 
w formie zakola, tylko prosto, zeby laczyl ul. Finalowa z Emaliowa. 
Pan Projektant – podwazany zapis byl juz kiedys w przyjetym studium. 
Pan J. Hipsz – to studium bylo podjete bez konsulatacji z mieszkancami. W 
Falentach jak uchwalano plan pod supermarket, tez nie byl zgodny ze studium. 
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Pani A. Kozlowska – ale skoro studium zostalo uchwalone to jest wiazace przy 
sporzadzaniu planu. 
Pani Latoszek – jezeli mozna przeprojektowac to, zeby te tereny byly 
przeznaczone pod uslugowo-mieszkaniowe. 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 3 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
T.P.Laskowscy. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pan Laskowski –   ul.Finalowa ma 3 m, a dlaczego ma byc na nasza niekorzysc 
8 m.  Z drugiej strony dajemy na ul.Galczynskiego 20 m, a jeszcze na 
ul.Finalowa mamy dac 8 m. 
Projektant – szerokosc drogi dojazdowej ma miec 10 m minimum. 
Pan J. Hipsz – ta droga byla jako dojazdowa do pola i na odcinku od 
Al.Krakowskiej do ul.Godebskiego jest bardzo wasko. Po stronie warszawskiej 
tez sa dzialki i moze tak solidarnie by wziac po stronie warszawskiej i 
raszynskiej na ta ulice. Ta droga bedzie obslugiwala dzialki lezace po stronie 
warszawskiej. 
Pan D. Ksiazek – czy brana byla pod uwage ta propozycja, aby ze strony 
warszawskiej wziac na ta ulice. 
Pani A. Kozlowska – jak wplynie do nas plan to mozna bedzie zglaszac uwagi. 
Nie mamy mocy prawa wymóc na stronie warszawskiej opracowanie planu 
równolegle z nami. 
Pan D. Ksiazek – ale czy znamy ich stanowisko. 
Pani A. Kozlowska – nie, na pewno bedzie musial byc opracowany plan. 
Pan D. Ksiazek – 4 m ze strony raszynskiej i 4 m z warszawskiej byloby 
sprawiedliwie. My mozemy w planie dac 4 m i bedzie to sygnal dla W-wy 
Wlochy, zeby dolozyli nastepne 4 m. 
Projektant – tak jak jest projekt planu, zostal on pozytywnie zaopiniowany przez 
Wlochy. 
Pan D. Ksiazek – jezeli napiszemy, ze droga musi miec 8 m, to nie znaczy, ze 
panstwu zostanie zabrane 8 m. Tylko tak jak na rysunku 4 m. 
Pani A. Kozlowska – w uwagach mozna wniesc, ze to jest poszerzenie osiowe. 
Trzeba czytac linie rozgraniczajace wg rysunku planu. 
Pan D. Ksiazek – rozumiem, ze to zostanie dopilnowane i w zapisach planu 
bedzie to uwzglednione. 
Pani A. Kozlowska – tak. 
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Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 4 
wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
M.Latoszek. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Jezeli przyjmiemy polaczenie ul.Finalowej z Galczynskiego ono musi sie odbyc 
kosztem tej nieruchomosci. Jezeli nie po zachodniej czesci , to po wschodniej i 
wtedy po granicy z dzialka sasiednia. to i tak zarzut musi byc rozpatrzony, nie 
mozemy przekladac na nastepna sesje. Projekt uchwaly bedzie ten sam, tylko 
rozwiazanie bedzie inne, ale tez kosztem panskiej dzialki. Uchwala nie mówi o 
ilosciowym zajeciu dzialki pod droge. 
Pan D. Ksiazek – droga nie bedzie wytyczona, tylko z panstwa dzialki ale tez z 
sasiedniej.  
Pan J. Hipsz – ul.Galczynskiego nie obsluguje terenów przyleglych, wiec Pan 
nie bedzie mial wyjazdu ze swojej dzialki.  
Pani A. Kozlowska – stare wyjazdy sa, natomiast nowe nie na ulice zbiorcza. 
Jezeli bedzie ta droga laczaca ul.Finalowa z Galczynskiego to dojazd bedzie z 
tej drogi. W ukladzie ogólnym jest potrzebna  
Pan D. Ksiazek – proponuje przeglosowac ta uchwale z wyraznym 
zaznaczeniem, ze droga laczaca ul.Finalowa z Emaliowa, zeby byla po granicy, 
zeby czesciowo byla z pana dzialki i czesciowo z sasiada. Wtedy ta dzialka 
bedzie wieksza. 
Pani A. Kozlowska – korekta planu bedzie wymagala ponownego wylozenia i 
pan bedzie mógl zobaczyc jak bedzie wygladalo ponowne rozwiazanie tego 
ukladu i równiez zlozyc sprzeciw. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za,  
1 wstrzymujacy sie, 3 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
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we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
R.Kosicka.  
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pan D. Ksiazek – ta uchwala i nastepna to sa takie same sprawy, czy sa 
pytania. 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 2 
wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
H.Kosicka. 
 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 8 za, 2 
wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
Z.Cebula. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pan D. Ksiazek – to sa uchwaly dotyczace tej samej sprawy, wg listy od nr 
77 do 83.  
Pani Bajkowska – 2 lata temu dalismy pod droge 1,5 m, w dlugosci 80 m. tj. 
140 m2 dalismy pod droge. Wiec ta dzialka sie zmniejszyla. Placilismy podatek 
za calosc, za droge tez. Dwa lata temu podzielilam dzialke na 2 czesci, bo mam 
dwoje dzieci. Przez czesc syna przebiega droga. Nie zgadzam sie na ta droge. Ja 
mam dojazd od ul.Slowikowskiego. 
Pani A. Kozlowska w tej chwili nie jest rozwiazany uklad komunikacyjny. tu 
chodzi o zabudowe calego tego kwartalu, bo tu parcelacja przebiega prostopadle 
do ul.Slowikowskiego i powstana nowe dzialki. Bez mozliwosci lacznika to jest 
bardzo niekorzystne rozwiazanie. 
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Pani Wroniewicz – 1,5 roku temu dzielilam dzialki a teraz znowu mam robic 
nowe plany, podzialy i kto mi zaplaci za grunt, który oddalam na droge. 
Pan J.Gromek – gmina zaplaci odszkodowanie. 
Pani A. Kozlowska – takie zapisy w planie dot. rozplanowania dróg musza byc, 
bo przy parcelacji nikt by o tym nie pomyslal, kazdemu wystarczylby dojazd 4 
m do dzialki. Jezeli uklad komunikacyjny bedzie zaprojektowany i dostosowane 
wszelkie podzialy, wtedy mozna mówic o prawidlowym polaczeniu calego 
kwartalu z reszta gminy.  
Pan D. Ksiazek – czy ktos z panstwa obecnych,  kogo dotyczy ta sprawa, chce 
cos wniesc, co dotyczy poszerzenia ul.Prusa. Czy panstwo zgadzacie sie na to. 
Mieszkancy – nie zgadzamy sie na ulice przecinajaca dzialki.  
Pani A. Kozlowska – z tresci zarzutu nie wynika, ze panstwo sprzeciwiaja sie 
wobec przelotowej drogi.  
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwal wg listy od nr 77 do 83. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
A.Kwatek. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
A.Kwatek. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 3 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
D.Bajkowska. 
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Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
J.Pylda. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
J.Kalinowska. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 4 przeciw. 
 
 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
Józefa Pylde. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 4 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
J.Ziomek. 
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Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pan M. Chmielewski – mówila Pani, ze sposób wykorzystywania dzialki 
swiadczy o sposobie zagospodarowania terenu do czasu wystapienia wlasciciela 
o warunki zabudowy. Jesli chodzi o zabudowe to beda to ograniczenia typu 
gospodarskiego, gdy bedzie to teren mieszkaniowy a nie rolny. 
Projektant – jezeli tak zostanie zmienione to tak. 
Pani A. Kozlowska – ksztalt dzialki nie pozwala na zaprojektowanie drogi po 
granicy tej nieruchomosci.  
Pan M. Chmielewski – opodatkowanie tez jest zwiazane ze sposobem 
wykorzystywania. 
Pan J. Hipsz – te tereny sa powtórnie odralniane. 
Pani A. Kozlowska – to jest zmiana przeznaczenia której dokonuje sie w planie 
zagospodarowania. Na zmiane przeznaczenia uzyskuje sie zgode na podstawie 
klasy gruntu. Taka zgodne uzyskuje sie tylko raz. Raz na zawsze przeznacza sie 
teren rolny na inne przeznaczenie. 
Pan J. Hipsz – kiedys te tereny byly odrolnione, jeszcze za naczelnika Wozniaka 
i juz minelo 5 lat, zeby oplata planistyczna byla wniesiona, a teraz im sie 
ponownie odralnia i znowu trzeba 5 lat czekac, zeby oplata byla nieaktualna. 
Pani A. Kozlowska – od I ’95 byla oplata planistyczna. Gmina Raszyn nie 
posiadala na tym obszarze planu i oplata nie byla pobierana. Plan ogólny byl 
sporzadzony pod rzadami starej ustawy z ’97 r. i wtedy o rencie planistycznej 
nie bylo mowy. Teraz dopiero nalezy ustalic stawke. 
Pan J. Hipsz – ale te tereny byly juz dawno jako budowlane. 
Pani A. Kozlowska – jezeli do takich dzialan nie doszlo, nie zostaly wydzielone 
nowe drogi, dzialki, tereny te do dnia dzisiejszego zostaly niezabudowane, a w 
XII 2003 r. stacil waznosc plan ogólny, to nie ma przeznaczenia, które wynikalo 
z tego planu. W sytuacji bez planu, które jest w tej chwili na tym obszarze, 
dzialka moze byc zabudowana jezeli da sie na niej usytuowac zabudowe taka jak 
na sasiedniej nieruchomosci dostepnej z tej samej drogi publicznej. Czyli te 
dzialki, które ma dobre sasiedztwo, czyli sasiednie dzialki zabudowane, to moga 
na zasadzie kontynuacji zabudowy, byc zabudowane. Jezeli nie ma zabudowy to 
w sytuacji bez plani nie moze byc zabudowana, chyba, ze zabudowa na zasadzie 
kontynuacji dojdzie az do tej dzialki. Dopiero uchwalony plan spowoduje 
mozliwosc realizacji zabudowy bez zasady dobrego sasiedztwa. 
Pan J. Hipsz – jezeli ten plan za 20 lat straci waznosc, a ci panstwo nie 
zabudowali tego terenu, to ponownie po uchwaleniu nowego planu beda placili 
rente planistyczna. 
Pani A. Kozlowska – plany nie maja okreslonej waznosci, mozna je zmieniac 
nawet tuz po uchwaleniu. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
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Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 5 za, 2 przeciw, 
1 wstrzymujacy sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
D.Tolak. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 5 za, 2 przeciw, 
1 wstrzymujacy sie. 
 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
A.Ziomek. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 5 za, 2 przeciw, 
2 wstrzymujacy sie. 
 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
D.Potkowska. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pan J. Hipsz – ul. Slowikowskiego dopiero za ul. Prosta sie zweza, wiec 
uwazam, ze mozna tak zostawic, zeby tych ludzi nie denerwowac. 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
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Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 2 przeciw, 
1 wstrzymujacy sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
G.Kruk. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 3 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
G.Neska. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 6 za, 3 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
J.Olejarczyk. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pan Olejarczyk – tu jest zaklamanie, bo droga ta zostala zmniejszona do rangi 
lokalnej.  Sytuacja jest tak, ze kupujac dzialke, zlozylem gminie plan 
zagospodarowania tej dzialki. Otrzymalem decyzje zatwierdzajaca. W I etapie 
budowa warsztatu, w II etapie domu . Tu gdzie jest dom, jest zaplanowana droga 
6 m. Ale ja tej drogi nie chce, to jest droga przez moja wlasnosc, naciagneliscie 
mnie panstwo na koszty z racji tego, ze postawilem warsztat nie mogac w tej 
chwili postawic domu. Sytuacja bedzie taka, ze bede dochodzic swoich praw w 
sadzie. Bedziecie panstwo musieli mnie wykupic. Tu nie jest pokazana ulica 
Opaczewska, taka jaka bedzie. Planowana jest droga remontowa od strony 
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wschodniej, przy glównej trasie wiodacej do Warszawy czyli od naszej strony. 
Wiec wsadzanie nastepnej drogi w zabudowe mieszkalna, bo dojazd do tych 
wszystkich dzialek jest, jest  niepotrzebne. Jak bedziecie panstwo podejmowac 
decyzje, to moze mozna byloby nie wprowadzac tej drogi.  
Pan M. Chmielewski – wspomnial Pan o jakiejs drodze remontowej.  
Pani A. Kozlowska – ta droga jest narysowana zgodnie ze skala, czyli ma 8 m. 
Jezeli mówimy o drodze, która Pan kwestionuje to jest droga pólnoc-poludnie, 
które bedzie utrzymywana na odcinku od ul.Projektowanej, Galczynskiego do 
ul.Pruszkowskiej. Rozpatrujac poprzednie uchwaly utrzymalismy jej przebieg, 
równiez odrzucajac zarzut wlascicieli dzialki 45/2 bezposrednio sasiadujacej z 
Pana dzialka. Dzialka Pana i dzialka 45/2 maja podobne parametry. Na dzialce 
45/2 wybudowane sa dwa budynki a na planie, w projekcie budowlanym byla 
naniesiona droga o szerokosci 5-6 m, która nakazywala odsuniecie zabudowy 
drugiego budynku. Czyli w latach 90 planowano przeprowadzenie tej drogi  
skoro w zatwierdzonym projekcie budowlanym ta droga byla wrysowana jako 
warunek zachowania rezerwy na tej dzialce. Pan otrzymal pozwolenie na 
budowe na dzialce 46 na dwa budynki. Z tym, ze budynek, który Pan wzniósl 
zgodnie z projektem zatwierdzonym przez gmine mial byc na 2 budynki. Pan 
zrealizowal 1 budynek. Pozwolenie na budowe na ten drugi budynek 
prawdopodobnie stracilo waznosc. Wiazacym do uwzgledniania w planach 
zagospodarowania sa wazne pozwolenia na budowe. To pozwolenie stracilo 
waznosc. Ale pomijajac to, gdyby osiowo przewidziec ralizacje tej drogi, 
wykorzystujac czesc dzialki sasiedniej i Pana,  jest mozliwosc zrealizowania 
budynku mieszkalnego. 
Pan Olejarczyk – jest mozliwosc, ale wyglada to tak, ze na sasiedniej dzialce 
budynek bylby 3 m od osi jezdni, czyli mialby ulice przy samym domu. Jesli 
chodzi o mnie, to ja jestem przeciw puszczeniu tej ulicy przez moja dzialke, 
musicie mnie panstwo przekonac, ze jest ona tak niezbedna, ze panstwo chcecie 
ta ulice zrobic. Jezeli z drogi zbiorczej robi sie droge lokalna, to nie jest ona juz 
tak niezbedna. 
Pan J. Hipsz – patrzac na ten plan widac, ze ta droga jest oprotestowana na calej 
dlugosci. Ona nie jest droga przelotowa, ona prowadzi z nikad do nikad. 
Uwazam, ze skoro ta droga jest taka konfliktogenna, to moze by z niej 
zrezygnowac. 
Pani Kozlowska – wiem, ze planowanie dróg jest niepopularne, ale gmina musi 
dbac o rozwój komunikacji dla calej gminy. 
Pan D. Ksiazek – droga ta bedzie wezsza od zakladanej, bedzie miala 12 m. 
Pani A. Kozlowska – tak. 
Pan J. Hipsz – przy kazdym punkcie okazuje sie, ze trzeba ten projekt jeszcze 
raz dawac do zmiany. 
Pan Olejarczyk – uwazam, ze ta droga nie jest w ogóle potrzebna, ja 
kwestionuje zasade przebiegu tej drogi.  
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Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 6 za, 3 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
J.Olejarczyk. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly i dodala, ze ten zarzut rózni sie od poprzedniego tym, ze 
Pan Olejarczyk wnosi aby funkcje drogi KZ przejela ul.Pruszkowska. 
Pan D. Ksiazek – czy p.Olejarczyk chce cos dodac. 
Pan Olejarczyk – nie, bo ten zarzut to wlasciwie to samo co poprzednio, z 
róznica o której powiedziala p.Kierownik. 
 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 6 za, 2 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
H.A.Koper. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 6 za, 3 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
H.A.Koper. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
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Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 6 za, 1 przeciw, 
3 wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
E.K.Koper. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pan D.Ksiazek – rozumiem, ze jezeli rada odrzuci ten zarzut to po parcelacji 
kazda z dzialek bedzie miala dojazd bezposredni.  
Czy p.Koper chce cos powiedziec. 
Pani Koper – nie dziekuje. 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 2 
wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
Z.B.Koper. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pani Koper – to bylo juz odrolnione, wiec nie mozemy placic renty 
planistycznej.  
Pani A. Kozlowska – ja to wyjasnialam. Pani nie moze kwestionowac stawki. 
Plan musi zawierac stawke. 
Pani Koper – w innych gminach stawka nie jest tak wysoka. to sa stare mapy nie 
mozna sie zorientowac. Prosilabym any jeszcze raz zostala ta sprawa 
skierowana do rozpatrzenia 
Pan D. Ksiazek – ul. Pruszkowska zostala utrzymana tak jak ul.Opaczewska 
tj.8m. Ul.Dworkowa poszerzona bedzie tylko wtedy, gdy beda bowe parcelacje, 
ona jest narysowana linia przerywana, jako postulowana.  
Pani Koper – skrzyzowanie przy ul.Pruszkowskiej pod katem 45o utrudni 
skrecanie. 
Pani A. Kozlowska – sa dwie sporne kwestie. Sa mieszkancy, którzy sprzeciwili 
sie drodze KZ od Popularnej do Pruszkowskiej. Jezeli uwzglednimy to 
rozwiazanie to musimy udroznic przejazd w ul.Pruszkowska. Pozostale zarzuty 
dotycza otwarcia ul.Pruszkowskiej. Jezeli uwzglednimy jedne zarzuty, to one 
nie moga byc w kolizji z innymi. Nie mozemy utrzymywac jednoczesnie 
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Pruszkowskiej bez przejazdu i zlikwidowac odcinek projektowanej drogi KZ. 
Niestety musimy przyjac rozwiazanie jedno kosztem drugiego. Nie da sie 
zadowolic wszystkich. 
Pan D. Ksiazek – prosze wyjasnic sprawe zaprojektowania drogi KDW z 
wnioskiem o odstapienie od planowanej drogi publicznej.  
Pani Kozlowska – to sa drogi postulowane, których przebieg moze byc 
zmieniony, albo w ogóle nie beda zrobione, jezeli nie bedzie parcelacji 
nieruchomosci. Jezeli nie bedzie pani dzielic na dzialki budowlane. A jak Pani 
bedzie to wtedy trzeba bedzie wytyczyc taki dojazd, jaki tu jest zaprojektowany 
albo zmienic ale w uzgodnieniu ze wszystkimi wlascicielami nieruchomosci, 
których dotyczy ten przebieg drogi.  
Pani Koper – ja chce dac na polowe drogi a na druga polowe niech da sasiad. 
Pani Kozlowska – te linie postulowane umozliwiaja zmiane linii 
rozgraniczajacych, bo to jest sprawa prywatna pomiedzy wlascicielami, którzy 
beda wspólnie wytyczac droge do ich nieruchomosci. My narysowalismy 
propozycje, która jest prawidlowa. Nic nie stoi na przeszkodzie, zeby ten uklad 
dróg wewnetrznych zmienic, poniewaz on dotyczy nie tylko Pani nieruchomosci 
ale tez innych. 
Pan D. Ksiazek – to nie sa drogi sztywno wyrysowane. 
Pani Koper – ja podtrzymuje zarzut. 
Pani T. Her – panstwo z jednej strony daja i z drugiej daja na droge, to moze 
trzeba byloby przychylic sie do woli mieszkanców. 
Pani Kozlowska – jezli chodzi o droge laczaca ul.Pruszkowska z Popularna, to 
jest to droga dojazdowa 10 m. To jest droga nowoprojektowana i powinna miec 
prawidlowe parametry. Tylko na wlotach do ul.Pruszkowskiej i Popularnej 
bedzie przebieg zmieniony, poniewaz tam musza byc odpowiednie wlaczenia. 
Natomiast jesli chodzi o drogi wewnetrzne, narysowane linia przerywana, to one 
sa przykladowe. To jest przykladowy podzial parcelacji. On jest o tyle dobry i 
konieczny zeby go utrzymywac w projekcie planu, ze w momencie opiniowania 
projektów podzialów mamy punkt wyjscia. Jesli chcemy zmieniac ten uklad to 
jest mozliwosc, ale trzeba pokazac zamienne rozwiazanie uzgodnione z 
wlascicielami gruntów, których dotycza te drogi wewnetrzne. Jesli dojdzie do 
takiego porozumienia, ten uklad mozna zmienic. Jezeli nie dochodzi do zgody, 
to trzeba przyjac taki uklad jaki jest w planie.  
Pan D. Ksiazek – ten plan bedzie jeszcze raz wylozony, wtedy bedzie mozna 
ponownie sie do niego odniesc.  
Pani Kozlowska – korekty do planu zostana wprowadzone po wyczerpaniu 
wszystkich dróg protestów i zarzutów oraz skarg do sadu. 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 6 za, 1 przeciw, 
3 wstrzymujace sie, 1 radny nie wzial udzialu w glosowaniu. 
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Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
H.Sujecki. 
Pani A. Kozlowska – przedstawila uzasadnienie zgodne z zalaczonym do 
projektu uchwaly. 
Pismo zostalo zakwalifikowane jako protest, nie podano w nim zadnych 
adresów osób podpisanych na pismie. 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwal  wg listy od poz. 96 do 111.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 1 przeciw,  
3 wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
G.Kruk. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 6 za, 1 przeciw, 
4 wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
A.Antoniak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 1 przeciw, 
3 wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
P.Antoniak 
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Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 1 przeciw, 
3 wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
R.Wegier. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 1 przeciw, 
2 wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
J.Nowakowska. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 2 przeciw, 
2 wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
J.Blaszczyk. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 6 za, 2 przeciw, 
3 wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
M.Tkaczyk. 
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Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 2 przeciw, 
2 wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
K.Górniak. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 2 przeciw, 
2 wstrzymujace sie. 
 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
M.Biernacka. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 2 przeciw, 
2 wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
B.Walczykowska. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 2 przeciw, 
2 wstrzymujace sie. 
 
 
Ad. ) 
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 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
S.Lipiec. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 2 przeciw, 
2 wstrzymujace sie. 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
Z.Zieja. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 2 przeciw, 
2 wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
B.Kurek. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 2 przeciw, 
2 wstrzymujace sie. 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
K.Wójcik. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 3 przeciw, 
2 wstrzymujace sie. 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie rozpatrzenia protestu zlozonego do projektu 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów polozonych 
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we wsi Raszyn po zachodniej stronie Al.. Krakowskiej zlozonego przez 
H.Bakalarska. 
 
Wobec braku pytan Przewodniczacy Rady Gminy zaproponowal 
glosowanie uchwaly.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami 7 za, 3 przeciw, 
2 wstrzymujace sie. 
 
Ad. ) 
Uchwala w sprawie cofniecia wyrazenia zgody na zaciagniecie przez Wójta 
Gminy   zobowiazan finansowych dot. realizacji: druk Kuriera 
Raszynskiego. 
 
Pan D. Ksiazek – projekt uchwaly zostal przygotowany przez radnego 
Miroslawa Chmielewskiego. 
Pan M. Chmielewski – Kurie I kadencji byl gazeta prawdziwie samorzadowa.  
Gazeta ta powinna odzwierciedlac wszystkie zdania, jedna osoba nie powinna 
miec tylko i wylacznie dostep. Wszystkie sprawy nie zwiazane z tym co sie 
dzieje w gminie powinny byc zamieszczane w innych gazetach. Wójt traktuje ta 
gazete jako rezimowa i uwaza, ze to jest normalne. Dla mnie to jest 
nienormalne. Przed II tura wyborów i nie tylko, Wójt obiecywal uwolnienie 
takiego czasopisma, i nie zrobil tego, a wiec dokonal szalbierstwa. Od IX 2003 
r. mialo byc powolane cialo do wspólpracy z Kurierem. Pan Derda mial byc 
odpowiedzialny za te sprawy. 2 tygodnie pózniej pewne osoby chcialy wniesc 
do Kuriera artykul, ale uzyskaly odpowiedz, ze musza sobie zalozyc wlasne 
pismo, bo ich niezalezne mysli nie zostana opublikowane w Kurierze. Moja 
prosba o sprostowanie pewnych wywodów w Kurierze uzyskala negatywna 
odpowiedz, dlatego bylem z Panem Hipszem zmuszony wystapic na droge 
sadowa. Mój wniosek jest taki, ze to czasopismo nie powinno byc wydawane z 
poruczenia jednej osoby, tym powinna zawiadowac rad. Wójt powinien 
wydawac biuletyn informacji publicznej. 
Pan K. Derda – odbyly sie dwa spotkania, byla propozycja, ze zrobiona zostanie 
wkladka i rada bedzie za to odpowiedzialna. Nikt sie tego nie chcial podjac, aby 
zajac sie autoryzowaniem artykulów w tej wkladce. Ja negocjowalem z Wójtem, 
aby byl to biuletyn informacji. Mam deklaracje Wójta, ze bedzie w Kurierze 
forma biuletynu. Najpierw musimy porozmawiac. Mam obiecane od Wójta, ale 
czy to nastapi? 
Pan I. Kwiecinski  - Kurier Raszynski przynowi dosc duze dochody z tytulu 
reklam, a jako, ze wsród radnych mamy dwóch wydawców niezaleznych 
czasopism, które równiez zyja z reklam, to chcialem sie spytac, czy panstwo 
powinni uczestniczyc w glosowaniu. 
Pan M. Chmielewski – Kurier jak przynosi dochody to i bedzie je przynosil, 
niezaleznie od tego, kto bedzie wydawca. Czy bedzie mozliwe prezentowanie 
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pelnego spektrum zadan, opinii wystepujacych w tym samorzadzie, bo do tej 
pory nie bylo, a Wójt pomimo zapewnien przedwyborczych nie wypelnia tych 
zapewnien, a tylko dlatego to mówie z cala odpowiedzialnoscia, zostal wójtem. 
Ja powiem dlaczego. Podczas debaty przedwyborczej panskiego poprzednika, 
padlo pytanie, czy wyobraza sobie nadal ta sama forme prowadzenia pisma. 
Poniewaz odpowiedz byla pozytywna, przyznam, ze to byl zdecydowany i 
najwazniejszy argument przeciwko takiemu prowadzeniu samorzadnosci. Wiec 
ja ten argument panski nie uwazam za istotny.  Chodzi o to, zeby Kurier nie byl 
bebenkiem jednej osoby, poniewaz w gminie zyje 20 tys. mieszkanców i jest 16 
wybranców. Ja jestem zdecydowanie przeciw, aby Wójt byl wydawca pisma 
samorzadowego. To nie chodzi o zadne walki polityczne tylko o oczyszczenie 
atmosfery. Nie powinno to sluzyc nikomu do zadnej walki. Powinno to pismo 
sluzyc do wyrazania opinii. Skoro sie to blokuje, to dla mnie nie jest do 
przyjecia. 
Pan J. Hipsz – ja nie widze sensu wyboru osoby, która odpowiadalaby za 
artykuly, bo kazdy sie pod nimi podpisuje i za to odpowiada. 
Pan A. Zareba – ocena Kuriera jest zawsze subiektywna. Ocena p.Hipsza 
jeszcze 1,5 roku temu, byla inna, wtedy byly rozmowy o wkladce do 
eksponowania opinii rady. Nasza gmina jest bardzo rozpisana. Prasy lokalnej 
jest bardzo wiele. W tej prasie ukazuja sie oszczerstwa. Wójt ma prawo 
ustosunkowac sie do tego, co jest w nich napisane. Zrobienie z Kuriera tylko 
biuletynu, to jest niedookreslone, Kurier ma za zadanie uksztaltowanie 
spoleczenstwa obywatelskiego. W moim przekonaniu Kurier spelnia swoja role. 
Pan Wójt – dziekuje za te slowa. Z nas jak tu siedzimy jestem osoba o 
najwiekszym doswiadczeniu redaktorskimi i to w powaznych, najwazniejszych 
mediach europejskich. Zarówno z dziennikarskiego punktu widzenia mediów 
pisanych i mediów magnetycznych. Robie bardzo duzo, zeby ta gazeta byla 
taka, jak jest. Ciesze sie, ze ten Kurier uzyskuje bardzo wysokie oceny, m.in. za 
finansowanie tego pisma, które jest w duzej czesci finansowane z reklam. Nie 
oszukujmy sie tu chodzi o przejecie rynku reklam. Propozycje uchwaly wnosi 
wspólwydawca watpliwej jakosci pisma, prezentujacego wybitnie jednoznaczne 
i jednostronne stanowisko. Powiedzmy sobie, ze artykuly, które zgloszono nam 
do publikacji i potem opublikowano, tu uzyje zargonu dziennikarskiego, zostaly 
wykastrowane z tych tresci, które uniemozliwily opublikowanie tego w kurierze, 
bowiem ja jako wydawca nie wzialbym za to odpowiedzialnosci. Te teksty byly 
po prostu inne. Mówienie, ze sie czegos nie puszcza jest daleko posunieta 
manipulacja. Ta uchwala to jest nic innego, jak zamkniecie ust gazecie, która ma 
tradycje. Gazeta, która juz zmienila swój charakter, na ostatniej stronie, która 
jest najdrozsza, wstawione sa podatki. Tu chodzi o przejecie rynku reklamy i 
stac sie monopolista przejmujac prase lokalna. Na tym rynku jest miejsce dla 
wszystkich gazet i kazdy ma prawo je wydawac ponoszac za to 
odpowiedzialnosc. Prosilbym Pania Mecenas o odwolanie sie do art. ustawy 
gminnej, który wyklucza radnego z glosowania bo ma swój interes prawny. 
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Pani Mecenas – jest to art. 25 a, czy to jest akurat interes prawny radnego, to 
trzeba byloby rozpoznac orzecznictwo w tej sprawie. Ja teraz na goraco nie 
jestem w stanie przygotowac sie do tego. Natomiast jesli uchwale zglasza radny, 
to musi ona byc zaopiniowana przez Wójta. Jezeli ten punkt procedury nie 
zostanie wykonany, to moze to skutkowac niewaznoscia uchwaly.  
Pan Wójt – trudno mówic o jakims opiniowaniu, bo jest ona wymierzona 
przeciw Wójtowi. To jest kolejna rozróba polityczna, politykierska, bo to chyba 
najlepiej oddaje sens tej uchwaly. Oczywiscie wnosze o niepodejmowanie tej 
uchwaly.  
Pan J. Hipsz – wiele informacji jest niedostepnych w naszej gminie. Wójt ma 
obowiazek wydawania Biuletynu Informacji Publicznej, choc jest on w 
internecie, to nie mozna tam nic znalezc. Gdyby byly w Kurierze zamieszczone 
informacje co sie dzieje w gminie, zarzadzenia, uchwaly itp. to moze nie mialby 
nic przeciw kurierowi. Albo niech ta gazeta bedzie dostepna dla wszystkich, 
albo niech bedzie wydawana jako biuletyn. 
Pani T. Her – powinnismy sie do tego odniesc w dwóch aspektach. Czy to co 
jest drukowane w Kurierze wszystkim odpowiada czy nie. Ja mówie tylko o 
sobie. Moje pisma nie byly dopuszczone do druku, nawet urzedowe. Mój 
zyciorys tez nie zostal napisany tak jak faktycznie byl. Pani Naczelna Redaktor 
potrafila go okroic a nawet i zmienic. Reklamowalam, ale nic sie nie zmienilo.  
Poniewaz na sesjach spotykalam sie z agresja ze strony Wójta i radnych 
postanowilam wydac wlasne pismo, za wlasne pieniadze i przelewac tam moje 
mysli wraz z naczelnym redaktorem. Wobec Kuriera powinnismy podjac 
decyzje wspólnie, bo jest to gazeta publiczna,  za pieniadze publiczne. 
Pan A. Zareba – poniewaz wysluchalismy glosy za i przeciw, zglaszam wniosek 
formalny o zamkniecie dyskusji i glosowanie uchwaly. 
Pan D. Ksiazek – jeszcze przed zlozeniem wniosku zapytalem kto chce zabrac 
glos i zglosily sie osoby. Trzeba im umozliwic wypowiedzenie sie i wtedy 
bedziemy glosowali wniosek. 
Pan I. Kwiecinski – Panie Przewodniczacy lamie Pan prawo, padl wniosek 
formalny, trzeba go glosowac. 
Pan M. Goljanek – dobrze glosujmy go, ale jezeli wszyscy sie wypowiedza. 
Skoro Pan mial mozliwosc, to wszyscy inni tez powinno ja miec. 
Pan D. Ksiazek – jeszcze Pan Bedkowski i p.Kaszuba. 
Pan K. Bedkowski – chcialbym mówic o istocie samorzadu w odniesieniu do 
Kuriera.  
Pan I. Kwiecinski – Panie Przewodniczacy lamie Pan prawo. 
Pan Wójt – czy zna Pan §22 Statutu Gminy? 
Pan D. Ksiazek – znam, ale spokojnie, czy do Pana nie dociera, ze pozostaly 2 
osoby, które wczesniej sie zglosily i prosze to uszanowac.  
Pan Wójt – czy móglby Pan nie krzyczec. 
Pan D. Ksiazek – nie, bo takie zachowanie jest nieadekwatne do stanowiska 
które Pan zajmuje. 
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Pan I. Kwiecinski – przepraszam Panie Przewodniczacy. 
Pan D. Ksiazek – w porzadku, ale bylo to powiedziane w taki sposób, ze 
przeproszenie to jest malo, bo to swiadczy o kulturze jaka Pan reprezentuje. 
Pan Bedkowski – atmosfera swiadczy o powadze sprawy. Budowanie 
samorzadnosci przedklada tych zasad do mieszkanców nastepuje przez dobra 
gazete lokalna. Moznosc wypowiedzenia sie tych mieszkanców poprzez gazete 
swiadczy o wysokim poziomie samorzadu i podmiotowym traktowaniu 
mieszkanców. Gazeta lokalna spelnia role dla debat, wyrazania opinii. 
Namawiam, aby w tej kadencji udalo sie stworzyc taka formule Kuriera, aby 
sluzyla mieszkancom. Wczesniej krytykowano istnienie Kuriera, za to, ze byl 
palacowy. Sa znaki poprawy, ale caly czas nie jest to gazeta w pelni 
samorzadowa, tylko jednej strony. Jedna z przyczyn dla której poprzedni Wójt 
nie mógl sprawowac tej funkcji bylo to, ze albo nie mógl albo nie chcial 
stosowac w pelni zasad samorzadnosci. To dyskwalifikowalo ta osobe w oczach 
mieszkanców. Traktowanie gazety samorzadowej jako lup, ze jak ktos wygrywa 
wybory, to ma do dyspozycji gazete i znów on ma tylko racje, jest 
krótkowzroczne. Byc moze zdarzy sie, ze ci co maja gazete, znajda sie w tej 
sytuacji, ze nie beda mieli do niej dostepu. Goraco namawiam ta rade, poniewaz 
poprzez budzet jest mozliwosc kontrolowania tej gazety. 
Pan Wójt – przepraszam za uniesienie sie, emocje nas poniosly. Absurdalnosc 
tej calej sytuacji to to, ze uchwala zaproponowana przez p. Chmielewskiego ma 
na celu to, zeby Kurier byl jeszcze drozszy, bo tak naprawde wprowadzamy go 
do wieloletniego planu budzetu, co daje nam mozliwosc obnizania kosztów. 
Glosowanie za taka uchwala jest opowiedzeniem sie za niegospodarnoscia. 
Pani H. Kaszuba – bylam przy powstawaniu tego pisma. Bylo to zadanie bardzo 
trudne, opracowalismy strone tytulowa, grafike. Jako pierwsi wydalismy ten 
Kurier. Jestem osoba, której glosu Pan Wójt niechetnie widzi. Poprzedni Kurier 
byl bardziej otwarty, wszyscy mogli pisac. Nie wszystkie artykuly mogly byc 
publikowane, ale bylo zaangazowane szerokie spoleczenstwo, mozna sie bylo 
wypowiedziec na rózne tematy. Natomiast obecny Kurier nie zamiescil zadnego 
mojego tekstu i przestalam pisac. W pelni popieram p.Bedkowskiego. 
Napisalam ksiazke Dzieje Raszyna i Falent. Otrzymalam wiele pochwalnych 
recenzji. Na zyczenie Wójta Rajkowskiego napisalam strone do internetu w 
jezyku polskim i angielskim, tlumaczyla córka p.Bielinskiej. Zlozylam to i 
nacieszylam sie tylko 2 lata. 1 stycznia w ub.roku Wójt wycofal moja strone z 
internetu, a teraz pozwolil pisac laikowi, który jesli chodzi o zródla i badanie nie 
ma pojecia. I tak zostalo. I przy tym mnie jeszcze spotkaly przykre slowa na 
spotkaniu z Wójtem. Mialam podac sprawe do sadu, ale stwierdzilam, ze na 
wszystko przyjdzie czas. Jest to wielka krzywda jaka mi wyrzadzil Pan Wójt. 
Pan D. Ksiazek – zanim przystapimy do glosowania chcialem przeprosic Pana 
Wójta i Pana Kwiecinskiego. Moje zachowanie nie bylo stosowne, ale mam 
nadzieje, ze zrozumiecie chociazby to, ze, tu zwróce sie osobiscie do Andrzeja 
Zareby. Andrzeju, to co zrobiles, przypomnialo  mi poprzednia kadencje. Kiedy 
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dyskutowalismy dlugo, padaly glosy z ówczesnej ekipy rzadzacej, wniosek 
formalny o glosowanie. Przezywam to emocjonalnie, bo jako przewodniczacy 
nie chce do tego dopuszczac, zeby tak bylo jak w poprzedniej kadencji.  
Pan M. Goljanek – czy Pan Przewodniczacy kontynuujac dyskusje postapil 
dobrze, czy powinien ja przerwac. 
Pani Mecenas – zgodnie z §22 ust. 2 pkt 4 Statutu Gminy powinno nastapic 
glosowanie. 
Pan M. Goljanek – czy to znaczy, ze jedni moga sie wypowiadac ile chca i jak 
skoncza swoja wypowiedz moga zawsze zamknac dyskusje? Taka mamy 
gminna Konstytucje? 
Pan D. Ksiazek – liste mówców ustalilem wczesniej.  
Pan Wójt – chodzi o to, ze jezeli przetarg oglasza sie na dluzszy czas, to 
uzyskuje sie lepsza cene. 
Pan T. Szwed – dlaczego w prowizorium budzetowym na ten rok jest 
zabezpieczonych 95 tys. a nie 75 tys. 
Pan I. Kwiecinski – stanowisko Wójta zostalo wyrazone, Wójt prosi o 
przeglosowanie na nie tej uchwaly. Wniosek p. Zareby nie byl glosowany. 
Wchodzimy w dyskusje budzetowa.  
Pan A. Zareba – wycofuje swój wniosek. 
Pan J. Gromek – przechodzimy do glosowania. 
Uchwala poddana pod glosowanie nie zostala przyjeta glosami 6 za, 8 
przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie przedluzenia okresu waznosci porozumienia 
miedzygminnego z Miastem Stolecznym Warszawa w sprawie powierzenia 
zadan z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 
 
Pan J. Gromek – wobec braku pytan zaproponowal glosowanie. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta jednoglosnie – 13 za. 
 
Ad. ) 
Uchwala w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiazywania Problemów Alkoholowych w roku 2005 na terenie Gminy 
Raszyn. 
 
Pan A. Nagiel – przedstawil zalozenia Programu zgodnie z zalaczonym do 
protokolu. 
Pan J. Gromek – wobec braku pytan zaproponowal glosowanie. 
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta  jednoglosnie - 13 za. 
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Ad. )  
Uchwala w sprawie nadania nazw ulicom polozonym na terenie Gminy 
Raszyn (Dluga, Olszynowa, Zlota, Wygody, Pogodna) 
 
Pan A. Zareba – mam prosbe do Pana Wójta, aby na przyszlosc nie dublowac 
nazw ulic, które juz sa w gminie Raszyn. Granice pomiedzy wsiami zacieraja 
sie, a idziemy ciagle tym samym torem. Nie brakuje chyba inwencji, aby 
wymyslec inne nazwy. 
Pan J. Gromek – to jest na wniosek mieszkanców. 
Pan Wójt – podzielam stanowisko p.Zareby, ale wartoscia sama w sobie jest 
tradycja. Bede sugerowal na przyszlosc aby tego typu sytuacji nie bylo. 
Pan D. Kuc – jestem przeciwny nadawaniu takiej samej nazwy ulicy w innych 
miejscowosciach gminy. Chcialbym, aby zobowiazano urzednika do tego, zeby 
to dopilnowal. Ja bede przeciwny tej uchwale. 
Pan J. Gromek – wobec braku pytan zaproponowal glosowanie.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta glosami – 11 za, 1 przeciw. 
 
Ad. ) 
 Uchwala w sprawie nadania nazw ulicom polozonym w Gminie Raszyn 
(Leszczynowa). 
 
Pan J. Gromek – wobec braku pytan zaproponowal glosowanie.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta  jednoglosnie - 13 za. 
 
Ad. ) 
Uchwala dotyczaca zmiany uchwaly nr 106/92 Rady Gminy z dnia 15 
kwietnia 1992r.  w sprawie nadania nazw ulicom polozonym na terenie 
Gminy Raszyn. 
 
Pan W ójt – otrzymalem email’a od p.Hrabiego Grocholskiego z 
wyjasnieniem, ze p. Czertwertynska byla ksiezna, a nie hrabina i prosil aby 
to skorygowac. 
Pan J. Gromek – wobec braku pytan zaproponowal glosowanie.  
Uchwala poddana pod glosowanie zostala przyjeta  jednoglosnie - 13 za. 
 
Ad. ) 
 Sprawozdanie Wójta  z dzialalnosci w okresie od XXXVIII do XL Sesji 
Rady  Gminy. 
 
Pan Wójt przedstawil informacje o naliczonych oplatach planistycznych (w 
zalaczeniu do protokolu) 
Poinformowal: 
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- zostalo skierowane pismo do rady,  aby komisja oswiaty i budzetu  
zaopiniowaly tresc ogloszenia, w którym zostaly sprecyzowane warunki 
konieczne do spelnienia przy wynajmowaniu lokalu dla przedszkola. 

- od ostatniej sesji nie wplynelo zadne zazalenie rodziców. 
- dzieci beda odbywaly swoja  wlasna wigilie w sali GOK, 
- w Jankach bedzie mozna wejsc w teren z wodociagami,  
- mamy fale przemyslnych aktów wandalizmu na mieniu gminy, chodzi o 

kradzieze fotokomórek w skrzynkach przy slupach oswietleniowych przez 
osoby, które potrafia sie z tym obchodzic. 

- od przedwczoraj dziala ujecie wody przy ul. UE i trwa wyrównywanie 
cisnienia w sieci.  

- zdrój wody oligocenskiej budowany jest bardzo szybko, niedlugo bedzie 
mozna z tego korzystac. 

  
Ad. ) 
Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Pani T. Her – czy rozpoczal sie remont przedszkola, na jakim jest etapie, bo 
Pana Kwiecinski mówil, ze pracuje nad tym kilkanascie osób. Czy ekspertyzy w 
innych porzedszkolach sa zlecone, czy cos na ten temat wiadomo? 
Pan Wójt – jak zostana uwidocznione w budzecie srodki na ten cel,  to 
natychmiast ekspertyzy zostana wszczete. Odbylismy spotkania z 
przedstawicielami Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków i jezeli jest ten 
budynek zabytkowy, to wszelkie wczesniejsze remonty nosza znamiona 
przestepstwa a nastepne musza byc z konserwatorem uzgadniane. 
Pani G. Zaboklicka – na jakim etapie jest kontrola w szkole podstawowej na 
temat opieki stomatologicznej.  
Pan Wójt – ZOZ Ochota oddeleguje pracowników tj. nie bedzie  prowadzona 
dzialalnosc gospodarcza na mieniu gminnym. Od 2 stycznia beda normalne 
dzialania zwiazane z powszechna opieka zdrowotna. Kontrola trwa. Pan 
Dyrektor Gronek nie podpisal i nie wypowiedzial sie na temat sprawozdania 
pokontrolnego. 
Pan Z. Molak – chodzi o samochody rolników, które sa zatrzymywane na ul. 
Sokolowskiej, czy cos w tej sprawie wiadomo. 
Pan Wójt – bede rozmawial z komendantem powiatowym w tej sprawie. 
Pan D. Kuc – chcialem sie dowiedziec o mojej inicjatywie dot. przebadania 
dzieci, jesli chodzi o prawidlowa postawe. Czy ten problem jest rozwiazany. 
Pani G. Zaboklicka – pieniadze zostaly przelozone na nastepny rok, komusja 
ustosunkowala sie do tego i zlozyla wniosek do Wójta. 
Pani T. Her – przystanek przed Domem Rolnika, chodzi o 20 m2 kostki, to tak 
dlugo trwa. 
Pan Wójt – jezeli ma to byc ulozona kostka to musi byc zgoda Starosty. Wiata 
jest w gestii gminy i mozna wylac lawe betonowa pod wiate. 
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Pan Goljanek – czy jest mozliwosc aby mieszkancy korzystali z parkingu przy 
urzedzie. 
Pan Wójt – w przyszlym roku bedzie robiony duzy parking za urzedem gminy, 
ogólnodostepny. 
Pani G. Zaboklicka – prosilabym Pana Wójta, aby w styczniu uwzglednil w 
swoim grafiku spotkanie komisji zdrowia z pracownikiem zamówien 
publicznych aby ten temat dopiac do konca i rozpisac przetarg i plany przeszly 
w czyn. 
Pan Wójt – jak jestem zapraszany na komisje to uczestnicze, nie widze potrzeby 
angazowania w to pracownika zamówien, bo jak zostanie uzgodnione to 
dostanie pracownik polecenie i zorganizuje przetarg.  
 
  
Ad. ) 
Sprawy rózne.  
 
Pani H. Kaszuba – przy nazwach ulic Godebskiego i Slowikowskiego powinny 
byc podane imiona. Jest prosba aby zadbano o przedszkole nr 1, po 50 latach 
takie obiekty, jak sluza publicznemu celowi sa wpisywane do rejestru zabytków. 
Jakie podjely decyzje panie konserwatorki, czy Pan wystepowal o warunki 
rozbiórki przedszkola. 
Pan Wójt – byly trzy panie z Biura Konserwatora Zabytków. Zapoznaly sie z 
sytuacja tego budynku. Na dzien dzisiejszy jest pewnosc, ze nawet jezeli 
przestanie on byc przedszkolem, to bedzie wpisany na liste zabytków. O zaden 
wniosek dot. rozbiórki nie wystepowalem. 
Pan D. Kuc – chcialem pogratulowac odwagi za glosowanie „za” uchwalami 
dotyczacymi zarzutów do planu. Te uchwaly dot. terenu, którego jestesmy 
radnymi i nie zawsze zgodnie z wola ludzie glosujemy. Te gratulacje dedykuje 
innym radnym, którzy nie sa tak odwazni.  
 
Ad. ) 
Zamkniecie obrad. 
Przewodniczacy Rady Gminy Raszyn Pan Dariusz Ksiazek wobec 
wyczerpania listy mówców zamknal obrady XL Sesji Rady Gminy Raszyn. 


